
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 
OZK.0022.38.1.2022.JT/3 
 

Protokół Nr 204/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 14 października 2022 r. 
Rozpoczęcie obrad o godz. 9:00 zakończenie o godz. 9:41 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 
 Wicestarosta Mariusz Sołtys 
 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

 Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli Zofia Zielińska-Nędzyńska 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Witold Tutak 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 

4. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli 

w sprawie organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć wyrównawczych 

dla uczniów przybyłych z zagranicy. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla 

pana Pawła Ciołkosza dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego 

w Stalowej Woli. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla 

pana Jacka Bożka dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii do projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej rozpatrzenia skargi z dnia 

19 września 2022 r. na działalność Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli w związku 

z opublikowaniem na portalu Centralnej Bazy Ofert Pracy (CBOP) oferty pracy 

zawierającej zapisek: „pracodawca szczególnie zainteresowany zatrudnieniem obywateli 

Ukrainy”. 

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli do 

Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzewa  

z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 



9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont 

w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli.  

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

pozostałych środków trwałych oraz wartości niematerialnych i prawnych będących  

na stanie Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

IM Projekt Sp. z o.o. do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie 

zezwolenia na usunięcie drzewa  z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych, drogi położonej na działce o nr ewidencyjnym 

3256 w obrębie 0003 Jastkowice w Gminie Pysznica. 

15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie kostki brukowej uzyskanej z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1007R Lipa-

Gielnia. 

16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie poparcia stanowiska wyrażonego 

pisemnie przez Wójta Gminy Solina w zakresie podjęcia działań dot. oczyszczania 

dorzeczy Jeziora Solińskiego i Jeziora Myczkowieckiego. 

17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2022 rok. 

18. Przyjęcie protokołów: 

- Nr 202/2022 z dnia 30 września 2022 r. 

- Nr 203/2022 z dnia 5 października 2022 r. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 204. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik wyjaśniła, że opracowanie pn. Informacja o stanie 

realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022 zostało przekazane Zarządowi Powiatu 

celem przyjęcia przez ten organ i późniejszego omówienia podczas posiedzenia Komisji Edukacji, 

Kultury, Sportu i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi oraz podczas obrad Sesji Rady 

Powiatu Stalowowolskiego, zgodnie z planem pracy w/w organów w miesiącu październiku 

2022 r. Pani Naczelnik omówiła informację. Poinformowała, że art. 11 ust. 7 ustawy z dnia 



14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (tj. Dz. U. z 2021 r., poz. 1082 z późn. zm.), stanowi: „Organ 

wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego, w terminie do dnia 31 października, 

przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach: 

1) egzaminu ósmoklasisty, egzaminu maturalnego i egzaminu zawodowego, z uwzględnieniem 

działań podejmowanych przez szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów ze specjalnymi 

potrzebami edukacyjnymi, w szkołach tych typów, których prowadzenie należy do zadań 

własnych jednostki samorządu terytorialnego; 

2) nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty lub właściwego ministra 

w szkołach i placówkach tych typów i rodzajów, których prowadzenie należy do zadań własnych 

jednostki samorządu terytorialnego”. 

Zarząd Powiatu przyjął informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 

Członek Zarządu Powiatu Grzegorz Idec dołączył do obrad posiedzenia. 

Ad. 4. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli 

w sprawie organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć wyrównawczych 

dla uczniów przybyłych z zagranicy. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przypomniała, że zgodnie z zapisem § 18 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 23 sierpnia 2017 r. w sprawie kształcenia 

osób niebędących obywatelami polskimi oraz osób będących obywatelami polskimi, które 

pobierały naukę w szkołach funkcjonujących w systemach oświaty innych państw (Dz. U. z 2020 r., 

poz. 1283 z późn. zm.), dla uczniów przybywających z zagranicy, podlegających obowiązkowi 

szkolnemu lub obowiązkowi nauki, w odniesieniu do których nauczyciel prowadzący zajęcia 

edukacyjne z danego przedmiotu stwierdzi konieczność uzupełnienia różnic programowych 

z tego przedmiotu, organ prowadzący szkołę organizuje w szkole dodatkowe zajęcia 

wyrównawcze z tego przedmiotu. Dodatkowe zajęcia wyrównawcze z danego przedmiotu są 

prowadzone indywidualnie lub w grupach, w formie dodatkowych zajęć lekcyjnych, w wymiarze 

1 godziny lekcyjnej tygodniowo. Tygodniowy rozkład dodatkowych zajęć wyrównawczych ustala, 

w porozumieniu z organem prowadzącym szkołę, dyrektor szkoły, w której są organizowane te 

zajęcia. Pani Naczelnik oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego 

w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o organizację od 17 października 2022 r. do 23 czerwca 

2023 r. dodatkowych zajęć wyrównawczych w wymiarze łącznym 5 godz./tyg. dla uczniów 

Technikum Nr 3, którzy przybyli z zagranicy: 

1) z  Francji - ogółem 2 godz. tyg.: 

 matematyka – 1 godz. tyg. 

 język niemiecki – 1 godz. tyg. 

2) z Irlandii – matematyka - 1 godz. tyg. 

3) grupa 11 obywateli Ukrainy kl. I - język niemiecki– 1 godz. tyg. 

4) dwóch uczniów z Ukrainy kl. II - język niemiecki– 1 godz. tyg. 

Naczelnik Wydziału Edukacji poinformowała, że wraz z kierowanym przez nią wydziałem, 

w porozumieniu z Wicedyrektor Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli, 

proponują, aby utworzyć jedną grupę z języka niemieckiego w wymiarze 1 godz. tyg.  dla 

przybyłego z Francji ucznia z klasy II i dwóch uczniów z Ukrainy z klasy II. Pani Naczelnik dodała, 

że ogółem łączny wymiar dodatkowych zajęć wyrównawczych wyniósłby wówczas 4 godz. tyg. dla 

wszystkich uczniów. Poinformowała, że koszt organizacji w/w zajęć wynosi 8 887,63 zł, w tym: 

- od 17 października 2022 r. do 31 grudnia 2022 r. – 2 693,22 zł; 

- od 1 stycznia 2023 r. do 23 czerwca 2023 r. – 6 194,41 zł. 



Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli w sprawie organizacji 

w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć wyrównawczych dla uczniów przybyłych 

z zagranicy i decyzją o organizacji od 17 października 2022 r. do 23 czerwca 2023 r. dodatkowych 

zajęć wyrównawczych w wymiarze łącznym 4 godz./tyg. dla uczniów Technikum Nr 3, którzy 

przybyli z zagranicy: 

1) z Francji: 

 matematyka – 1 godz. tyg. 

 język niemiecki – 1 godz. tyg. (w jednej grupie z dwoma uczniami z Ukrainy kl. II) 

2) z Irlandii – matematyka - 1 godz. tyg. 

3) grupa 11 obywateli Ukrainy kl. I - język niemiecki– 1 godz. tyg. 

4) dwóch uczniów z Ukrainy kl. II - język niemiecki– 1 godz. tyg. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III 

Sobieskiego w Stalowej Woli w sprawie organizacji w roku szkolnym 2022/2023 dodatkowych zajęć 

wyrównawczych dla uczniów przybyłych z zagranicy. Zarząd zadecydował o organizacji od 

17 października 2022 r. do 23 czerwca 2023 r. dodatkowych zajęć wyrównawczych w wymiarze 

łącznym 4 godz./tyg. dla uczniów Technikum Nr 3, którzy przybyli z zagranicy: 

1) z Francji: 

 matematyka – 1 godz. tyg. 

 język niemiecki – 1 godz. tyg. (w jednej grupie z dwoma uczniami z Ukrainy kl. II) 

2) z Irlandii – matematyka - 1 godz. tyg. 

3) grupa 11 obywateli Ukrainy kl. I - język niemiecki– 1 godz. tyg. 

4) dwóch uczniów z Ukrainy kl. II - język niemiecki– 1 godz. tyg. 

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

dla pana Pawła Ciołkosza dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego 

w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 im. 

Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o udzielenie pełnomocnictwa do 

złożenia do Narodowej Agencji Programu Erasmus+ wniosku o Akredytację do Programu 

Erasmus+ na lata 2021-2027. Pani Naczelnik wyjaśniła, że przyznanie szkole Akredytacji jest 

gwarancją regularnego otrzymywania dofinansowania na działania związane z mobilnością bez 

konieczności corocznego udziału w konkursach wniosków, a te składane są jako uproszczone 

wnioski budżetowe, które określają rodzaj i ilość planowanych działań przez najbliższe miesiące. 

Poinformowała, że w 2022 r. limit przyznanych Akredytacji dla sektora: Kształcenie i szkolenia 

zawodowe wynosi 50,  a nabór wniosków trwa do 19 października, do godz. 12.00. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

dla pana Pawła Ciołkosza dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej 

Woli. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1363/2022 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana 

Pawła Ciołkosza dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli. 

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

dla pana Jacka Bożka dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej 

Woli. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przypomniała, że Pan Jacek Bożek – obecny Dyrektor  

Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, podczas pełnienia obowiązków 



dyrektora tego zespołu szkół, tj. od 25 sierpnia 2021 r. do 31 sierpnia 2022 r., posiadał 

pełnomocnictwo do reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego w sprawach dotyczących 

projektu pn. „Nasza szansa to praktyki”, finansowanego ze środków Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER), w ramach projektu „Międzynarodowa mobilność edukacyjna 

uczniów i absolwentów oraz kadry kształcenia zawodowego”.  Zarząd Powiatu Stalowowolskiego, 

na posiedzeniu w dniu 3 lutego 2022 r. (uchwała Nr 170/1120/2022) udzielił dla Pana Jacka 

Bożka w/w pełnomocnictwa. Pani Naczelnik Bożena Karlik wyjaśniła, że w związku 

z powierzeniem panu Jackowi Bożkowi od 1 września 2022 r. do 31 sierpnia 2027 r. stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, zachodzi konieczność 

udzielenia pełnomocnictwa dla dyrektora szkoły do reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawach dotyczących realizowanego przez szkołę projektu pn. „Nasza szansa to praktyki”, 

finansowanego ze środków Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój, w ramach projektu 

„Międzynarodowa mobilność edukacyjna uczniów i absolwentów oraz kadry kształcenia 

zawodowego”. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa dla pana Jacka Bożka dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1364/2022 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana 

Jacka Bożka dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii do projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej rozpatrzenia skargi z dnia 

19 września 2022 r. na działalność Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli w związku 

z opublikowaniem na portalu Centralnej Bazy Ofert Pracy (CBOP) oferty pracy zawierającej 

zapisek: „pracodawca szczególnie zainteresowany zatrudnieniem obywateli Ukrainy”. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli Zofia Zielińska-Nędzyńska przypomniała, 

że 19 września 2022 r. do Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli została złożona skarga  

dotycząca działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli. Miała ona związek  

z opublikowaniem na portalu Centralnej Bazy Ofert Pracy (CBOP) oferty pracy zawierającej 

zapisek „pracodawca szczególnie zainteresowany zatrudnieniem obywateli Ukrainy”. Według 

skarżącego zapis taki stanowi naruszenie przepisów prawa pracy i wszelkich zasad oraz norm 

społecznych, jakie gwarantuje Konstytucja Rzeczypospolitej Polskiej. Pani Dyrektor 

przypomniała, że w związku z trwającym od 24 lutego 2022 r. konfliktem zbrojnym Federacji 

Rosyjskiej z Ukrainą i znaczną liczbą uchodźców z Ukrainy, którzy przybyli do Polski, obowiązujące 

w naszym kraju przepisy prawa zostały zmienione w taki sposób, aby zapewnić obywatelom 

Ukrainy dostęp do polskiego rynku pracy na takich samych zasadach jakie obowiązują obywateli 

Polski. W dniu 12 marca 2022 r. Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej podpisał ustawę o pomocy 

obywatelom Ukrainy. Pani Dyrektor wyjaśniła, że nie wszyscy polscy pracodawcy – z różnych 

względów, m.in. ze względu na problemy komunikacyjne - są zainteresowani zatrudnianiem 

uchodźców z Ukrainy, dlatego też Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej w formularzach ofert 

pracy zgłaszanych do urzędów pracy za pośrednictwem portalu praca.gov.pl dodało punkt 

o brzmieniu „Szczególne zainteresowanie zatrudnieniem obywateli Ukrainy” z możliwością 

zaznaczenia pola „tak” lub „nie”. Pole typu znacznik „Szczególne zainteresowanie zatrudnieniem 

obywateli Ukrainy” zostało również dodane do programu informatycznego SYRIUSZ stanowiącego 

podstawowe narzędzie pracy urzędów pracy. Dodatkowe informacje dot. oferty mogą być 

rejestrowane ręcznie przez pracownika PUP w przypadku zgłoszenia oferty pracy w inny sposób 

niż przez praca.gov.pl. Nie oznacza to jednak, że jeżeli pracodawca zaznaczy chęć zatrudnienia 

obywatela Ukrainy, na taką ofertę kierowani są obywatele Ukrainy, lecz, że pracodawca nie 

wyklucza ich zatrudnienia. Poinformowała członków Zarządu Powiatu, że Powiatowy Urząd Pracy 



w Stalowej Woli nie miał wpływu na fakt dodania w formularzach ofert pracy zgłaszanych do 

urzędów pracy za pośrednictwem portalu praca.gov.pl punktu o brzmieniu „Szczególne 

zainteresowanie zatrudnieniem obywateli Ukrainy”. Ponadto, zawiadomiła, że podczas 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Stalowowolskiego zobowiązała się 

wystąpić do właściwego ministerstwa z wnioskiem o rozważenie zmiany brzmienia dodanego 

przez Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej w formularzach ofert pracy zgłaszanych do 

urzędów pracy za pośrednictwem portalu praca.gov.pl. Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił 

projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii do projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej rozpatrzenia skargi z dnia 19 września 

2022 r. na działalność Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli w związku z opublikowaniem 

na portalu Centralnej Bazy Ofert Pracy (CBOP) oferty pracy zawierającej zapisek: „pracodawca 

szczególnie zainteresowany zatrudnieniem obywateli Ukrainy”. Pan Starosta zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1365/2022 w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej rozpatrzenia skargi z dnia 19 września 2022 r. na 

działalność Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli w związku z opublikowaniem na portalu 

Centralnej Bazy Ofert Pracy (CBOP) oferty pracy zawierającej zapisek: „pracodawca szczególnie 

zainteresowany zatrudnieniem obywateli Ukrainy”. 

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wystąpienie Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli 

do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie 

drzewa  z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na wystąpienie do Prezydenta Miasta Stalowej Woli o wydanie zezwolenia na usunięcie 

1 drzewa – brzozy z działki o nr ewid. 33/2, obręb 0006 – HSW, Lasy Państwowe, stanowiącej 

własność Powiatu Stalowowolskiego. Drzewo rośnie na terenie Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w okolicy wiaty śmietnikowej oraz ogrodzenia między Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego a osiedlem Kalina. Brzoza jest uschnięta oraz 

przechylona co stwarza ryzyko przewrócenia. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektor Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem 

o wydanie zezwolenia na usunięcie drzewa z działki będącej własnością Powiatu 

Stalowowolskiego. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1366/2022 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta 

Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzewa  z działki będącej własnością 

Powiatu Stalowowolskiego. 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont 

w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Szkół 

Nr 2 w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na remont 

dachu garażu oraz zadaszenia nad wejściem do budynku praktycznej nauki zawodu w Zespole 

Szkół Nr 2. Pani Naczelnik poinformowała, że w zakresie prac jakie miałby obejmować remont 

mieści się: 

- wykonanie prac konserwatorskich i remontowych pokrycia dachowego, 



- oczyszczenie z porośnięć i nalotów pokrycia dachowego. 

Poinformowała również, że szacunkowy koszt remontu to ok. 1 300 zł brutto. Ponadto, 

poinformowała, iż remont zostanie wykonany przez konserwatora zatrudnionego w szkole 

i zostanie pokryty z budżetu szkoły. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na remont w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1367/2022 w sprawie wyrażenia zgody na remont 

w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli. 

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor I Liceum 

Ogólnokształcącego w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na oddanie w najem hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym, ul. Staszica 5, 37-450 

Stalowa Wola dla Zakładowego Klubu Sportowego „STAL”, ul. Hutnicza 15, 37-450 Stalowa Wola 

na okres od 17 października 2022 r. do 30 czerwca 2023 r. (łącznie 108 godz.) w celu prowadzenia 

zajęć koszykówki dla dzieci i młodzieży. Pani Naczelnik poinformowała, że czas najmu trwałby 

12 godz. w miesiącu, zaś odpłatność za godzinę najmu wynosiłaby 25 zł. Odpłatność za cały okres 

najmu wynosiłaby 2 700,00 zł netto. Pani Naczelnik przypomniała, że zgodnie ze stosownym 

zapisem uchwały Nr 158/1053/2021 z dnia 26 listopada 2021 r. w przypadku, gdy sala 

gimnastyczna lub hala sportowa przeznaczona jest na prowadzenie zajęć sportowych dla dzieci  

i młodzieży szkolnej, a uczestnicy zajęć nie ponoszą odpłatności z tytułu udziału w zajęciach,  

w takim przypadku ustala się minimalną stawkę godzinową za wynajęcie hali sportowej w I LO na 

25,00 zł netto za godzinę zegarową. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem hali sportowej w I Liceum 

Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1368/2022 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

hali sportowej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor I Liceum 

Ogólnokształcącego w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym, ul. Staszica 5,  

37-450 Stalowa Wola dla Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego, ul. Kwiatkowskiego 3a, 37-450 

Stalowa Wola na okres od 13 października 2022 r. do 20 czerwca 2023 r. (łącznie 54 godz.) w celu 

prowadzenia zajęć z wychowania fizycznego dla studentów KUL. Pani Naczelnik poinformowała 

również, że odpłatność za godzinę najmu wynosiłaby 40 zł. Odpłatność za cały okres najmu 

wynosiłaby z kolei 2 160,00 zł netto (2 656,80 zł brutto). Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sali 

gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1369/2022 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli. 

Ad. 12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację pozostałych środków trwałych oraz wartości niematerialnych i prawnych 

będących na stanie Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 



Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu poinformowała, że komisja likwidacyjna 

działająca w Zespole Szkół Nr 1 dokonała przeglądu wyposażenia i pomocy dydaktycznych oraz 

wartości niematerialnych i prawnych. Pani Naczelnik poinformowała również, że komisja oceniła, 

iż niektóre spośród tych składników majątkowych są wyeksploatowane, przestarzałe, zniszczone, 

zepsute i nie nadają się do dalszej eksploatacji. Pani Naczelnik Alicja Mach omówiła wykaz 

wyposażenia i pomocy dydaktycznych przeznaczonych do likwidacji, będący częścią załącznika do 

projektu uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

pozostałych środków trwałych oraz wartości niematerialnych i prawnych będących na stanie 

Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. Oznajmiła ponadto, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej 

Woli zwróciła się z prośbą do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego o wyrażenie zgody na likwidację 

pozostałych środków trwałych oraz wartości niematerialnych i prawnych, które komisja 

likwidacyjna uznała za wyeksploatowane, przestarzałe, zniszczone, zepsute i nie nadające się do 

dalszej eksploatacji. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby 

zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację pozostałych środków trwałych oraz 

wartości niematerialnych i prawnych będących na stanie Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1370/2022 w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

pozostałych środków trwałych oraz wartości niematerialnych i prawnych będących na stanie 

Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli. 

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wystąpienie IM Projekt Sp. z o.o. do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem 

o wydanie zezwolenia na usunięcie drzewa z działki będącej własnością Powiatu 

Stalowowolskiego. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że przedstawiciel 

IM Projekt Sp. z o.o., ul. Strefowa 15, 39-442 Chmielów zwrócił się z wnioskiem o wyrażenie zgody 

na wystąpienie do Prezydenta Miasta Stalowej Woli o wydanie zezwolenia na usunięcie drzewa 

owocowego z działki o nr ew. 1948/1 (pas drogi powiatowej nr 1025R ul. Poniatowskiego), 

położonej w obr. 0003 Centrum, Stalowa Wola, stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego. 

Poinformowała również, że drzewo rośnie w pasie drogowym ul. Poniatowskiego i koliduje 

z budową zjazdu publicznego. Wyjaśniła, że zgodnie z obowiązującymi przepisami właściciel 

działki, na której rośnie w/w drzewo musi wyrazić zgodę na jego usunięcie, ponieważ drzewo to 

znajduje się na obszarze pasa drogowego. Poinformowała, że zgodę na wybudowanie zjazdu 

zapewniającego dojazd do działki nr ew. 1948/2 wydał Zarząd Dróg Powiatowych. Wyraziła 

opinię, że Zarząd Powiatu powinien wyrazić zgodę na wystąpienie IM Projekt Sp. z o.o. do 

Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzewa. 

Wydział Inwestycji i Mienia Powiatu zaproponował, aby wydać zgodę z zapisem, że wszelkie 

koszty związane z wycinką drzewa jak i ewentualnych nowych nasadzeń (o ile organ wydający 

decyzje z pozwoleniem na wycinkę drzewa wyda takie zalecenia) ponosi Inwestor. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1371/2022 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

IM Projekt Sp. z o.o. do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na 

usunięcie drzewa  z działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych, drogi położonej na działce o nr ewidencyjnym 3256 

w obrębie 0003 Jastkowice w Gminie Pysznica. 



Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach oznajmiła, że Wójt Gminy Pysznica 

zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii 

dróg gminnych, drogi zlokalizowanej na terenie gminy Pysznica, położonej na działce o nr ew. 

3256 w obrębie 0003 Jastkowice, w km 0+000 do km 1 + 351. Pani Naczelnik poinformowała, że 

w/w droga ma znaczenie lokalne. Wyjaśniła, że przedmiotowa droga stanowi uzupełnienie sieci 

dróg służących miejscowym potrzebom i zlokalizowana jest na działce drogowej, której 

właścicielem jest Gmina Pysznica. Zgodnie z ustawą o drogach publicznych do dróg gminnych 

zalicza się drogi o znaczeniu lokalnym niezaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełniającą 

sieć dróg służących miejscowym potrzebom. Pani Naczelnik wyjaśniła również, że zaliczenie do 

kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały rady gminy, po zasięgnięciu opinii 

właściwego zarządu powiatu. Przedmiotowa droga nie wpłynie negatywnie na sieć drogową 

Powiatu Stalowowolskiego. Pani Alicja Mach poinformowała, że Wydział Inwestycji i Mienia 

Powiatu zasięgnął opinii w przedmiotowej sprawie w Zarządzie Dróg Powiatowych w Stalowej 

Woli, który pozytywnie opiniuje wniosek Wójta Gminy Pysznica. Członek Zarządu Powiatu 

Stanisław Czochara zapytał, do jakiej kategorii obecnie należy przedmiotowa droga? Naczelnik 

Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach odpowiedziała, że przedmiotowa droga nie ma 

obecnie żadnej kategorii i jest drogą wewnętrzną. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych, drogi położonej na działce o nr ewidencyjnym 3256 w obrębie 0003 Jastkowice 

w Gminie Pysznica. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1372/2022 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych, drogi położonej na działce o nr ewidencyjnym 3256 w obrębie 

0003 Jastkowice w Gminie Pysznica. 

Ad. 15. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie kostki brukowej uzyskanej z rozbiórki drogi powiatowej 

Nr 1007R Lipa-Gielnia. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że Powiat 

Stalowowolski zawarł umowę na realizację przebudowy drogi powiatowej Nr 1007R Lipa-Gielnia. 

W związku z przebudową drogi przewiduje się pozyskanie z rozbiórki kostki brukowej. Pani 

Naczelnik poinformowała, że w kosztorysie określono ilość kostki brukowej do demontażu na 

1 768 m2. Oznajmiła, że z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie pozyskanej z rozbiórki kostki 

brukowej wystąpili Sołectwo Lipa oraz Parafia Rzymskokatolicka w Lipie. Pani Naczelnik 

stwierdziła, że nieodpłatne przekazanie kostki brukowej uzyskanej z rozbiórki drogi powiatowej 

Nr 1007R Lipa-Gielnia, na rzecz Sołectwa Lipa oraz Parafii Rzymskokatolickiej w Lipie byłoby 

zasadne, ponieważ Powiat Stalowowolski w obecnej chwili nie potrzebuje tej kostki brukowej 

oraz, że Burmistrz Zaklikowa jest zwolennikiem nieodpłatnego przekazania kostki brukowej na 

rzecz Sołectwa Lipa oraz Parafii Rzymskokatolickiej w Lipie. Oznajmiła, że Wydział Inwestycji  

i Mienia Powiatu proponuje  sukcesywnie przekazywać materiał uzyskany z rozbiórki dla 

Sołectwa Lipa oraz Parafii Rzymskokatolickiej w Lipie. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał 

uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan 

Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1373/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie kostki brukowej uzyskanej z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1007R Lipa-Gielnia. 

Ad. 16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie poparcia stanowiska 

wyrażonego pisemnie przez Wójta Gminy Solina w zakresie  podjęcia działań 

dot. oczyszczania dorzeczy Jeziora Solińskiego i Jeziora Myczkowieckiego. 



Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Witold Tutak poinformował, że Wójt Gminy 

Solina, pismem z dnia 13 września 2022 r., zwrócił się z prośbą o poparcie starań w kierunku 

podjęcia działań dot. oczyszczania dorzeczy Jeziora Solińskiego i Jeziora Myczkowieckiego. Pan 

Naczelnik poinformował również, że Wójt Gminy Solina przesłał w/w pismo także do innych 

samorządów (powiatów i gmin) położonych w pobliżu rzeki San. Wójt Gminy Solina w swoim 

piśmie wskazał, iż od kilku lat samorząd Gminy Solina zwraca uwagę na bardzo poważny problem 

zmniejszenia zdolności retencyjnych oraz dostępności, a tym samym atrakcyjności rekreacyjnej 

akwenów: solińskiego i myczkowieckiego, szczególnie w okolicach dorzeczy rzek: San, Solinka, 

Wołkowyjka. W związku z powyższym, w ocenie  wnioskodawcy  konieczne jest natychmiastowe 

uruchomienie środków finansowych oraz realizacja inwestycji, która polegać będzie na odmuleniu 

i oczyszczeniu zbiornika i jego dorzeczy z rumowiska, powstałego na skutek różnych procesów 

erozyjnych, w tym głównie nanoszenia przez cieki wpływające do zbiorników. Pan Naczelnik 

Witold Tutak oznajmił, że  pismo Wójta Gminy Solina nie wyczerpuje znamion petycji, ponieważ 

zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa wójt gminy nie jest podmiotem mogącym złożyć 

petycję. Na podstawie art. 2 ust 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (t.j. Dz. U. z 2018 r. 

poz. 870), petycja może być złożona przez osobę fizyczną, osobę prawną, jednostkę organizacyjną 

niebędącą osobą prawną lub grupę tych podmiotów, zwaną dalej "podmiotem wnoszącym 

petycję", do organu władzy publicznej, a także do organizacji lub instytucji społecznej w związku 

z wykonywanymi przez nią zadaniami zleconymi z zakresu administracji publicznej. Naczelnik 

Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa wyjaśnił, że Zarząd Powiatu, mając na względzie 

stosowne zapisy zawarte w Statucie Powiatu Stalowowolskiego, po rozpatrzeniu prośby  Wójta 

Gminy Solina może wyrazić poparcie działań w zakresie oczyszczania dorzeczy Jeziora Solińskiego 

i Jeziora Myczkowieckiego w formie uchwały zarządu. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1374/2022 w sprawie poparcia stanowiska wyrażonego 

pisemnie przez Wójta Gminy Solina w zakresie podjęcia działań dot. oczyszczania dorzeczy Jeziora 

Solińskiego i Jeziora Myczkowieckiego. 

Ad. 17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2022 rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2022 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. 

Pan Starosta zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 204/1375/2022 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2022 rok.  

Ad. 18. Przyjęcie protokołów: 

- Nr 202/2022 z dnia 30 września 2022 r. 

- Nr 203/2022 z dnia 5 października 2022 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 202/2022 z dnia 30 września 2022 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. 

Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 202/2022 z dnia 30 września 2022 r. został przyjęty.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 203/2022 z dnia 5 października 2022 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. 



Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 203/2022 z dnia 5 października 2022 r. został przyjęty.  

Ad. 19. Wolne wnioski. 

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 20. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie.  

 

Protokołował: 

Jędrzej Toman 

 

Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym)  


